
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 20. JULIJA DO 26. JULIJA 
2010 
Torek, 20. julij 2010: 

 ob 8. uri kolegij predsednika SLS v prostorih Tajništva SLS v Ljubljani 
 ob 18. uri volilni občni zbor OO SLS Medvode 

Petek, 23. julij 2010: 
 svetovni dan boja proti drogam 
 ob 9. uri začetek izobraževanja SLS za lokalne volitve 
 50. Flosarski bal od 23. julija do 1. avgusta, Ljubno ob Savinji (več informacij) 
 začetek Blejskih dni (več informacij) 
 13. praznik borovnic, Borovnica (več informacij) 

Sobota, 24. julij 2010: 
 Blejski dnevi 
 13. praznik borovnic, Borovnica 

Nedelja, 25. julij 2010: 
 Blejski dnevi 
 13. praznik borovnic, Borovnica 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
PISMO POSLANCA SLS JANEZA RIBIČA V ZVEZI S CENTRALIZACIJO ARHIVSKE 
SLUŽBE V SLOVENIJI 
Ljubljana, 16. julij 2010 - Poslanec SLS Janez Ribič in direktor Politične akademije SLS 
dr. Peter Pavel Klasinc sta na poslance Državnega zbora RS, ki so obenem tudi župani, 
naslovila  pismo, v katerem jih pozivata, da se jima pridružijo pri prizadevanjih, da se 
načrtovana centralizacija arhivske službe ne uresniči. ...več 

 

VLADA RS NAJ ZAVZAME VEČ RESNOSTI IN ODGOVORNOSTI PRI PRIPRAVI ZAKONSKIH PREDLOGOV, DA 
NE BO PO NEPOTREBNEM TROŠILA DRAGOCENEGA ČASA IN BREZ KAKRŠNIH KOLI REZULTATOV 

OBREMENJEVALA SEBE, DZ RS IN SLOVENSKO JAVNOST. 
Ljubljana, 15. julij 2010 – Vodja PS SLS Jakob Presečnik ob zaključku julijske seje 
Državnega zbora RS, na kateri je koalicija tudi sama glasovala za umik predlogov 
zakonov oz. se strinjala, da zakonski predlogi niso primerni za nadaljnjo obravnavo v 
Državnem zboru RS, poziva Vlado RS k večji resnosti in odgovornosti pri pripravi 
predlogov zakonov, ki jih pošilja v parlamentarni postopek. »V SLS smo pri mnogih 
vladnih predlogih zakonov, ki jih Vlada RS pošilja v Državni zbor RS, opozarjali, da so 
večinoma konceptualno nedodelani, nepremišljeni in mnogokrat neusklajeni s 
socialnimi partnerji oz. v času priprave vladnega predloga zakonov ni bila omogočena 
ustrezna javna razprava,« pravi vodja PS SLS Jakob Presečnik, kar po njegovih 
besedah potrjuje tudi današnji razplet glasovanj poslank in poslancev. ...več 

 

http://www.napovednik.com/dogodek143877_50_flosarski_bal
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http://www.borovnica.si/?m=pages&id=200
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VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: DRŽAVNE POKOJNINE EDINO, KAR DRŽI VEČ KOT 15.000 LJUDI NAD 
PRAGOM REVŠČINE – NE UKINIMO JIH! 
Ljubljana, 15. julij 2010 – Pred skorajšnjim glasovanjem o predlogu Zakona o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev, 
ki med drugim dejansko  ukinja državne pokojnine, vodja PS SLS Jakob Presečnik ponovno opozarja na resne 
posledice take odločitve: »Državna pokojnina se ukinja za okoli 16.000 upravičencev, ki v preteklosti niso mogli ali 
celo niso smeli biti zavarovani. Nikjer ni zagotovila, da bodo vsi, ki izgubljajo državno pokojnino, upravičeni do kakega 
socialnega prejemka po Zakonu o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev, in tako bodo ostali brez vseh dohodkov. 
Skrajno neodgovorno od države pa je, da skrb za njih prelaga na morebitne njihove bližnje ali na druge vire, za katere 
tudi ni nujno, da jih imajo. Po podatkih naj bi po novem od teh 16.000 socialni dodatek prejemalo le 500 ljudi!« je 
ogorčen Presečnik, ki še dodaja: »V SLS smo bili na torkovem glasovanju o predlogu Zakona o socialno varstvenih 
prejemkih edini proti sprejetju tega zakona, ker nimamo prav nobenega zagotovila, da zakon ne bo povzročil novih 
krivic in ga zato kot stranka in kot posamezniki ne smemo in ne moremo podpreti. Ravno tako na današnjem 
glasovanju ne bomo podprli predloga Zakona o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev in pozivamo tudi ostale 
poslance, da tega predloga ne podprejo.«...več 

POSLANEC SLS GVIDO KRES: »DR. TÜRK, TUDI SLOVENSKI NAROD 
POTREBUJE SPRAVO.« 
Ljubljana, 14. julij 2010 – V odzivu na včerajšnje spravno srečanje predsednikov 
Slovenije, Hrvaške in Italije je poslanec SLS Gvido Kres ta dogodek pozdravil: »Veseli 
me, da smo Slovenci in sosednji narodi sposobni preseči tragedije iz zgodovine in iti 
naprej v skupno evropsko prihodnost.« Obenem pa se vseeno sprašuje, kdaj bo čas 
za spravo prišel tudi v naši domovini – Sloveniji. »Ob včerajšnjem dogodku v Trstu pa 
si ne morem kaj, da se ne bi spraševal, ali bo kdaj ne samo priložnost, pač pa tudi 
volja za spravo v Sloveniji, med nami samimi, znotraj slovenskega naroda. V SLS 
pozivamo predsednika Republike Slovenije, predsednika vseh slovenskih državljank 
in državljanov, dr. Danila Türka, da nastopi z avtoriteto, ki jo ima kot predsednik 
države, in da tako konstruktivno in spravljivo, kot je včeraj nastopil na srečanju treh 
predsednikov, nastopi tudi na domačih tleh in pripomore k narodovi spravi. Čas bi 
bil, da se tudi slovenski narod spravi s svojo polpreteklo zgodovino – in tu lahko dr. 
Türk zagotovo pripomore k zaključku tega poglavja naše preteklosti,« je prepričan 
poslanec SLS Gvido Kres. ...več 

 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: SLS NE BO DAL PODPORE VLOŽITVI INTERPELACIJE ZOPER 

MINISTRA LUKŠIČA 
Ljubljana, 13. julija 2010 - V današnjem odzivu na napoved vložitve interpelacije zoper ministra 
za šolstvo in šport dr. Igorja Lukšiča, ki naj bi jo pripravljali v SDS, je predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav povedal, da je v SLS ne nameravajo podpreti. »V SLS smo se odločili, da ne 
bomo prispevali podpisov pod zahtevo za interpelacijo šolskega ministra,« pravi mag. Žerjav in 
razloži: »Mi oz. naš poslanec Franc Pukšič je sicer prvi že prejšnji teden opozoril na sporni razpis 
ne samo z novinarsko konferenco, pač pa tudi s prijavo Komisiji za preprečevanje korupcije, 
Računskemu sodišču RS ter Uradu RS za nadzor proračuna. Razpis se resnično zdi nenavaden 
in že kar diskriminatoren nasproti kakim drugim projektom, a to naj presodijo prej omenjene 
institucije in nato ustrezno ukrepajo. Do takrat pa je za interpelacijo še preuranjeno.  V SLS bi 
veliko raje videli, da se začne Vlada RS končno bolj ukvarjati z reševanjem gospodarske krize in 
z uvajanjem protikriznih ukrepov kot pa z reševanjem projektov, ki trenutno žal pač niso 
prednostna naloga slovenske države, pa če bi jih še tako radi končali.« 

 

SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: LUKA KOPER NE POTREBUJE NOVEGA »PAPIRNATEGA ŠEFA« IN 
VIŠANJA STROŠKOV. 
Poziv Vladi RS k umiku predloga spremembe 27. člena statuta družbe Luka Koper v alineji, s katero širi upravo, in k 

varčevalnemu obnašanju kot večinske lastnice – na ponedeljkovi 
skupščini družbe.  
Ljubljana, 15. julij 2010 – Na ponedeljkovi skupščini bo Vlada RS kot 
večinska lastnica Luke Koper, d. d., med drugim predlagala spremembo 
statuta Luke Koper, d. d., in sicer 27. člena, ki določa številčnost sestave 
uprave. Ta trenutno določa, da družbo Luko Koper, d. d., vodi štiričlanska 
uprava, po novem predlogu pa naj bi jo petčlanska. Podpredsednica SLS 
Olga Franca ob tem opozarja, da od julija 2009 delavci v upravi nimajo 
več delavskega direktorja, s tem pa je uprava privarčevala nad 100.000 
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evrov. »Vlada RS pa zdaj kot večinska lastnica, ko je Luka Koper privarčevala na delavskem članu uprave, prav 
nasprotno napoveduje širitev uprave, in s tem večanje stroškov brez kakršnega koli pojasnila.« Kot je bilo objavljeno v 
nekaterih medijih, naj bi iskali dodatni kader za vodenje investicij, vendar Franca pravi, da ni podanih nikakršnih 
argumentiranih in dejanskih poslovnih potreb po širitvi uprave v Luki Koper, d. d., in gre zato v tem primeru, potem ko 
so iz uprave odstranili zastopnika delavcev, le za očitno in izključno politično kadrovanje ter s tem za reševanje 
političnih kadrov. ...več 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 

PROSLAVA 10. OBLETNICE NG SLS LJUBLJANA 
V Mestnem odboru Nove generacije SLS Ljubljana smo 15. julija s slavnostno 
sejo počastili prvih 10 let delovanja podmladka združene Slovenske ljudske 
stranke in Slovenskih krščanskih demokratov v Ljubljani. MO Nove generacije 
SLS v Ljubljani s svojimi 65 člani spada med najštevilnejše Občinske odbore 
Nove generacije, zagotovo pa sodimo tudi med najbolj aktivne odbore 
podmladka Slovenske ljudske stranke tako na ravni ljubljanske občine kot na 
nacionalni ravni. Nova generacija v Ljubljani se je v zadnjih desetih letih 
razvila v najbolj verodostojen in zelo prepoznaven podmladek v slovenski 
prestolnici, aktivnost svojih članov pa želimo v prihodnje še povečati, da bi 
postali pomemben dejavnik pri oblikovanju Ljubljane v sodobno in uspešno 
evropsko prestolnico. K temu so nas dodatno motivirale spodbudne besede 

predsednice Sveta NG Vanje Gruden in podpredsednika NG Tiborja Vörösa, ki sta se prav tako udeležila veselega 

i poročilo o obeležitvi 10-letnice Nove generacije Boštjan Furlan, 
redsednik MO Nove generacije SLS Ljubljana. 

dogodka. 
Člani ljubljanske Nove generacije smo soglasno sklenili, da želimo v prihodnosti še naprej ostati zvesti vrednotam 
najstarejše slovenske stranke in delovati v skladu s tradicionalno konzervativno usmeritvijo naših vzornikov dr. Janeza 
Evangelista Kreka, dr. Antona Korošca in Ivana Omana, saj se zavedamo, da le takšna politika zagotavlja uspešno in 
samozavestno Ljubljano in Slovenijo, zaključ
p
 

 
SLS UTRINKI IZ DELA POSLANSKE SKUPINE 
MNENJE PS SLS IN STALIŠČA ZPRAVI O POSLANCEV SLS V RA PREDLOGU KANDIDATKE ZA MINISTRICO 

ZA GOSPODARSTVO 
Ljubljana, 16. julij 2010 – Danes so na 27. izredni seji Državnega zbora RS vodja PS 
SLS Jakob Presečnik in poslanci SLS Franc Bogovič, Janez Ribič in mag. Radovan 
Žerjav predstavili mnenje PS SLS in razpravljali o predlogu kandidatke za ministrico 
za gospodarstvo. Mnenje in razpravo si lahko preberete na naši spletni strani. 

 

IZJAVA TEDNA 



 

Vodja PS SLS 
o kandidatki 
oz. zdaj že 
ministrici za 
gospodarstvo 
mag. Darji 
Radić, ki so jo 
poslanci SLS 
na izredni seji 
Državnega 
zbora RS kljub 
začetnim 
pomislekom 
podprli: 

»Pričakovali 
smo, da bo 
gospodarsk
i resor 
prevzel 
nekdo, ki je 
vpet v 
realni 
sektor in ki 
se v teh 
kriznih 
časih 
spozna na 
težave 
slovenskeg
a 
gospodarst
va.« 

 

*** 
 

SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 
V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 

boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 
torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 
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